
PROTOKÓŁ NR LV/2022 

RADY GMINY WIELKA NIESZAWKA 

 

z sesji Rady Gminy Wielka Nieszawka, 

która odbyła się w dniu 29 listopada 2022 roku 

w godz. 15:00 do 18:00 w Gminnym Ośrodku Kultury i Sportu w Małej Nieszawce. 

W posiedzeniu wzięło udział 13 członków. 

Obecni: 

1. Grzegorz Dombrowski 

2. Aniela Grela 

3. Mieczysław Kociucki 

4. Dorota Krychowiak 

5. Ryszard Kryszewski 

6. Jadwiga Pawlikowska 

7. Aleksandra Rębacz  

8. Alina Sobecka  

9. Marcin Sobiech 

10. Katarzyna Streich 

11. Rafał Szulc 

12. Wioletta Szymańska 

13. Ireneusz Śmiechowski  

14. Dariusz Tkaczyk- dołączył do grona radnych po złożeniu ślubowania 

15. Arkadiusz Wyrzykowski - spóźnienie 

 

Proponowany porządek obrad:  

1. Otwarcie posiedzenia 

a) stwierdzenie quorum 

b) przyjęcie porządku obrad 

2. Przyjęcie protokołu z: 

a) LIV sesji, która odbyła się w dniu 27 października 2022 roku 

3. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie: 

a) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 

b) obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej do obliczenia podatku rolnego na 2023 rok na 

obszarze Gminy Wielka Nieszawka 

c) określenia wysokości rocznych stawek podatku od środków transportowych 

d) zmiany budżetu Gminy Wielka Nieszawka na rok 2022 

e) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wielka Nieszawka na lata 2022-2025 

f) uchylająca uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowej, położonej w 

Wielkiej Nieszawce 

g) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowej, położonej w Wielkiej Nieszawce 

h) określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości, którzy nie są 

zobowiązani do ponoszenia opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi na rzecz Gminy Wielka 

Nieszawka oraz w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych 

i) zmiany uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi 

j) wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki 



takiej opłaty 

k) uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2023 

4. Przerwa 

5. Informacja o złożonych oświadczeniach majątkowych za rok 2021: 

a) Wojewody Kujawsko-Pomorskiego (dot. Wójta Gminy i Przewodniczącego Rady Gminy) 

b) Wójta Gminy (dot.pracowników samorządowych) 

c) Przewodniczącego Rady Gminy (dot. radnych) 

6. Informacja z działalności Komisji między sesjami - referują przewodniczący Komisji 

7. Informacja Przewodniczącej Rady Gminy z realizacji podjętych uchwał 

8. Interpelacje i wolne wnioski 

9. Zakończenie sesji 

 

 

 

AD.1  

LV  sesję Rady Gminy Wielka Nieszawka otworzyła Przewodnicząca Rady Gminy 

Wioletta Szymańska. 

 

Na wstępie powitała  Pana Wójta, Panie i Panów Radnych, pracowników urzędu, sołtysów oraz 

mieszkańców. 

Przewodnicząca stwierdziła, że w momencie otwarcia obrad na 14 radnych obecnych jest 11, 

co oznacza, że jest quorum i Rada jest władna do podejmowania uchwał, stanowisk  

i opinii.  

 

Przewodnicząca Rady zapytała czy zgłaszane są uwagi, wnioski w sprawie zmiany porządku 

obrad.  

Pan Wójt zgłosił zmianę do porządku obrad o treści „Wykreślenie z porządku obrad pkt. 3g tj. 

Projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowej, położonej 

w Wielkiej Nieszawce.” oraz o wprowadzenie do porządku obrad ślubowania radnego, który 

wygrał wybory. 

Przewodnicząca Rady zgłosiła zmianę do porządku obrad, która dotyczyła zmiany kolejności 

przyjmowanych uchwał tj. „Zamiana kolejności przyjmowanych uchwał tzn. zamiana 

miejscami w porządku obrad pkt. 3j oraz 3i”. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie prośbę Wójta o zdjęcie z porządku obrad pkt. 

3g tj. Projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowej, 

położonej w Wielkiej Nieszawce. 

 

Głosowano w sprawie: 

Wykreślenie z porządku obrad pkt. 3 g.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 



Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Ryszard Kryszewski, Jadwiga Pawlikowska, 

Alina Sobecka , Marcin Sobiech, Katarzyna Streich, Rafał Szulc, Wioletta Szymańska, Ireneusz 

Śmiechowski  

BRAK GŁOSU (1) 

Dariusz Tkaczyk 

NIEOBECNI (3) 

Dorota Krychowiak, Aleksandra Rębacz , Arkadiusz Wyrzykowski 

 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy większością głosów przyjęła  wniosek Wójta o 

zdjęcie z porządku obrad pkt. 3g 

 

 

Następnie Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie zmianę porządku obrad dotyczącą 

Dodanie do porządku obrad pkt 1c - złożenie ślubowania przez nowo wybranego radnego 

 

Głosowano w sprawie: 

Dodanie do porządku obrad pkt. 1c - złożenie ślubowania przez nowo wybranego radnego.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Ryszard Kryszewski, Jadwiga Pawlikowska, 

Alina Sobecka , Marcin Sobiech, Katarzyna Streich, Rafał Szulc, Wioletta Szymańska, Ireneusz 

Śmiechowski  

BRAK GŁOSU (1) 

Dariusz Tkaczyk 

NIEOBECNI (3) 

Dorota Krychowiak, Aleksandra Rębacz , Arkadiusz Wyrzykowski 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy większością głosów przyjęła  wniosek o Dodanie 

do porządku obrad pkt. 1c - złożenie ślubowania przez nowo wybranego radnego. 

 

 

Następnie Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie zmianę porządku obrad dotyczącą 

Zmiana kolejności punktów 3i oraz 3j 

 

Głosowano w sprawie: 

Zmiana kolejności punktów 3i oraz 3j.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

 



Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Ryszard Kryszewski, Jadwiga Pawlikowska, 

Alina Sobecka , Marcin Sobiech, Katarzyna Streich, Rafał Szulc, Wioletta Szymańska, Ireneusz 

Śmiechowski  

BRAK GŁOSU (1) 

Dariusz Tkaczyk 

NIEOBECNI (3) 

Dorota Krychowiak, Aleksandra Rębacz , Arkadiusz Wyrzykowski 

 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy większością głosów przyjęła  wniosek o Zmianę 

kolejności punktów 3i oraz 3j. 

 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie przyjęcie nowego zmienionego porządku obrad. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcie nowego zmienionego porządku obrad.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Ryszard Kryszewski, Jadwiga 

Pawlikowska, Alina Sobecka , Marcin Sobiech, Katarzyna Streich, Rafał Szulc, Wioletta Szymańska, 

Ireneusz Śmiechowski  

BRAK GŁOSU (1) 

Dariusz Tkaczyk 

NIEOBECNI (3) 

Dorota Krychowiak, Aleksandra Rębacz , Arkadiusz Wyrzykowski 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy większością głosów przyjęła  nowy zmieniony 

porządek  obrad. 

 

Przewodnicząca Rady przedstawiła osobę, która wygrała wybory na nowego radnego. Został nim Pan 

Dariusz Tkaczyk. Następnie odczytała rotę ślubowania a nowo wybrany radny odpowiedział 

„ŚLUBUJĘ” co skutkowało włączeniem do grona Radnych Gminy Wielka Nieszawka. 

 Wójt, Przewodnicząca oraz obecni radni powitali Radnego Dariusz Tkaczyka. 

 

Ad. 2   

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję w sprawie protokołu z LIV sesji, która odbyła się w dniu 27 

października 2022 roku 

 

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję 

 



 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu z  LIV sesji, która odbyła się w 

dniu 27 października 2022 roku 

 

Głosowano w sprawie: 

LIV sesji, która odbyła się w dniu 27 października 2022 roku.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Grzegorz Dombrowski, Ryszard Kryszewski, Jadwiga Pawlikowska, Alina Sobecka , Marcin Sobiech, 

Rafał Szulc, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Katarzyna Streich, Dariusz Tkaczyk 

NIEOBECNI (3) 

Dorota Krychowiak, Aleksandra Rębacz , Arkadiusz Wyrzykowski 

 

 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy większością głosów przyjęła protokół z LIV sesji, 

która odbyła się w dniu 27 października 2022 roku 

 

 

Ad. 3  Przewodnicząca Rady poprosiła Panią Skarbnik Monikę Szczerkowską o wprowadzenie w 

temat projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 

 

Pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwały 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła o zabranie głosu przewodniczącą Komisji Rewizyjnej Katarzynę 

Streich 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Katarzyna Streich – poinformowała, że komisja w dn. 28 

listopada  2022 r. przyjęła projekt uchwały pozytywnie  

 

Przewodnicząca Komisji Zagospodarowania Przestrzennego, Ochrony  Środowiska i Inwestycji 

Jadwiga Pawlikowska – poinformowała, że komisja w dn. 28 listopada 2022 r. przyjęła projekt 

uchwały pozytywnie 

 

Radny Arkadiusz Wyrzykowski dołączył do obrad sesji. 

 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję 

 

W dyskusji udział wzięli: 

Radna Aniela Grela 

Sołtys Brygida Czapiewska 



 

 

Odpowiedzi udzielili:  

Pani Skarbnik 

Przewodnicząca Rady 

 

 

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie określenia wysokości 

stawek podatku od nieruchomości. 

 

Głosowano w sprawie: 

określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Ryszard Kryszewski, Jadwiga Pawlikowska, 

Marcin Sobiech, Rafał Szulc, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski , Dariusz Tkaczyk, Arkadiusz 

Wyrzykowski 

PRZECIW (1) 

Alina Sobecka  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Katarzyna Streich 

NIEOBECNI (2) 

Dorota Krychowiak, Aleksandra Rębacz 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy większością głosów przyjęła Uchwałę w sprawie 

określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła Panią Skarbnik Monikę Szczerkowską o wprowadzenie w temat 

projektu uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej do obliczenia podatku 

rolnego na 2023 rok na obszarze Gminy Wielka Nieszawka 

 

Pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwały 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła o zabranie głosu przewodniczącą Komisji Rewizyjnej Katarzynę 

Streich 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Katarzyna Streich – poinformowała, że komisja w dn. 28 

listopada  2022 r. przyjęła projekt uchwały pozytywnie  

 



Przewodnicząca Rady poprosiła o zabranie głosu przewodniczącą Komisji Zagospodarowania 

Przestrzennego, Ochrony Środowiska i Inwestycji Jadwigę Pawlikowską 

 

Przewodnicząca Komisji Zagospodarowania Przestrzennego, Ochrony  Środowiska i Inwestycji 

Jadwiga Pawlikowska – poinformowała, że komisja w dn. 28 listopada 2022 r. przyjęła projekt 

uchwały pozytywnie 

 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję 

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny 

skupu żyta przyjmowanej do obliczenia podatku rolnego na 2023 rok na obszarze Gminy Wielka 

Nieszawka 

 

Głosowano w sprawie: 

obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej do obliczenia podatku rolnego na 2023 rok na 

obszarze Gminy Wielka Nieszawka.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Ryszard Kryszewski, Jadwiga Pawlikowska, 

Alina Sobecka , Marcin Sobiech, Katarzyna Streich, Rafał Szulc, Wioletta Szymańska, Ireneusz 

Śmiechowski , Dariusz Tkaczyk, Arkadiusz Wyrzykowski 

NIEOBECNI (2) 

Dorota Krychowiak, Aleksandra Rębacz 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy większością głosów przyjęła Uchwałę w sprawie 

obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej do obliczenia podatku rolnego na 2023 rok na 

obszarze Gminy Wielka Nieszawka 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła Panią Skarbnik Monikę Szczerkowską o wprowadzenie w temat 

projektu uchwały w sprawie określenia wysokości rocznych stawek podatku od środków 
transportowych 
 

Pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwały 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła o zabranie głosu przewodniczącą Komisji Rewizyjnej Katarzynę 

Streich 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Katarzyna Streich – poinformowała, że komisja w dn. 28 

listopada  2022 r. przyjęła projekt uchwały pozytywnie  

 



Przewodnicząca Komisji Zagospodarowania Przestrzennego, Ochrony  Środowiska i Inwestycji 

Jadwiga Pawlikowska – poinformowała, że komisja w dn. 28 listopada 2022 r. przyjęła projekt 

uchwały pozytywnie 

 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję 

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie określenia wysokości 

rocznych stawek podatku od środków transportowych 

 

Głosowano w sprawie: 

określenia wysokości rocznych stawek podatku od środków transportowych.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Ryszard Kryszewski, Jadwiga Pawlikowska, 

Alina Sobecka , Marcin Sobiech, Katarzyna Streich, Rafał Szulc, Wioletta Szymańska, Ireneusz 

Śmiechowski , Dariusz Tkaczyk, Arkadiusz Wyrzykowski 

NIEOBECNI (2) 

Dorota Krychowiak, Aleksandra Rębacz 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy większością głosów przyjęła Uchwałę w sprawie 

określenia wysokości rocznych stawek podatku od środków transportowych. 

 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła Panią Skarbnik Monikę Szczerkowską o wprowadzenie w temat 

projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Wielka Nieszawka na rok 2022. 

 

Pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwały 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła o zabranie głosu przewodniczącą Komisji Rewizyjnej Katarzynę 

Streich 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Katarzyna Streich – poinformowała, że komisja  

w dn. 28 listopada  2022 r. przyjęła projekt uchwały pozytywnie  

 

Przewodnicząca Rady poprosiła o zabranie głosu przewodniczącą Komisji Zagospodarowania 

Przestrzennego, Ochrony Środowiska i Inwestycji Jadwigę Pawlikowską 

 

Przewodnicząca Komisji Zagospodarowania Przestrzennego, Ochrony  Środowiska i Inwestycji 

Jadwiga Pawlikowska – poinformowała, że komisja w dn. 28 listopada 2022 r. przyjęła projekt 

uchwały pozytywnie 

 

 



 

 

 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję: 

 

W dyskusji udział wzięli: 

Radna Katarzyna Streich 

Radna Aniela Grela 

 

Odpowiedzi udzielili: 

Pan Wójt 

Kierownik Referatu Technicznego 

 

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy 

Wielka Nieszawka na rok 2022. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany budżetu Gminy Wielka Nieszawka na rok 2022.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Ryszard Kryszewski, Jadwiga Pawlikowska, 

Alina Sobecka , Marcin Sobiech, Katarzyna Streich, Rafał Szulc, Wioletta Szymańska, Ireneusz 

Śmiechowski , Dariusz Tkaczyk, Arkadiusz Wyrzykowski 

NIEOBECNI (2) 

Dorota Krychowiak, Aleksandra Rębacz 

 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła Panią Skarbnik Monikę Szczerkowską o wprowadzenie w temat 

projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wielka Nieszawka na lata 

2022-2025 

Pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwały 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła o zabranie głosu przewodniczącą Komisji Rewizyjnej Katarzynę 

Streich 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Katarzyna Streich – poinformowała, że komisja w dn. 28 

listopada  2022 r. przyjęła projekt uchwały pozytywnie  

 

Przewodnicząca Rady poprosiła o zabranie głosu przewodniczącą Komisji Zagospodarowania 

Przestrzennego, Ochrony Środowiska i Inwestycji Jadwigę Pawlikowską 

 



Przewodnicząca Komisji Zagospodarowania Przestrzennego, Ochrony  Środowiska i Inwestycji 

Jadwiga Pawlikowska – poinformowała, że komisja w dn. 28 listopada 2022 r. przyjęła projekt 

uchwały pozytywnie 

 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję 

 

W dyskusji udział wzięli: 

Radna Katarzyna Streich 

Radny Mieczysław Kociucki 

Radna Aniela Grela 

 

Odpowiedzi udzielili: 

Pan Wójt 

Kierownik Referatu Technicznego 

 

 

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Wielka Nieszawka na lata 2022-2025 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wielka Nieszawka na lata 2022-2025 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Grzegorz Dombrowski, Mieczysław Kociucki, Ryszard Kryszewski, Jadwiga Pawlikowska, Alina Sobecka , 

Marcin Sobiech, Rafał Szulc, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski , Dariusz Tkaczyk, Arkadiusz 

Wyrzykowski 

PRZECIW (1) 

Katarzyna Streich 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Aniela Grela 

NIEOBECNI (2) 

Dorota Krychowiak, Aleksandra Rębacz 

 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy większością głosów przyjęła Uchwałę w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wielka Nieszawka na lata 2022-2025 

 

 

 

 



Przewodnicząca Rady poprosiła Pana Wójta o wprowadzenie w temat projektu uchwały w sprawie 

uchylająca uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowej, położonej w 

Wielkiej Nieszawce rolnego na 2023 rok na obszarze Gminy Wielka Nieszawka 

 

Pan Wójt przedstawił projekt uchwały 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła o zabranie głosu przewodniczącą Komisji Rewizyjnej Katarzynę 

Streich 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Katarzyna Streich – poinformowała, że komisja w dn. 28 

listopada  2022 r. przyjęła projekt uchwały pozytywnie  

 

Przewodnicząca Rady poprosiła o zabranie głosu przewodniczącą Komisji Zagospodarowania 

Przestrzennego, Ochrony Środowiska i Inwestycji Jadwigę Pawlikowską 

 

Przewodnicząca Komisji Zagospodarowania Przestrzennego, Ochrony  Środowiska i Inwestycji 

Jadwiga Pawlikowska – poinformowała, że komisja w dn. 28 listopada 2022 r. przyjęła projekt 

uchwały pozytywnie 

 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję 

 

W dyskusji udział wzięli: 

Radna Katarzyna Streich 

Radny Mieczysław Kociucki 

 

Odpowiedzi udzielił: 

Pan Wójt 

 

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie uchylająca uchwałę w 

sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowej, położonej w Wielkiej Nieszawce 

 

Głosowano w sprawie: 

uchylająca uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowej, położonej w 

Wielkiej Nieszawce.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Ryszard Kryszewski, Jadwiga Pawlikowska, 

Alina Sobecka , Marcin Sobiech, Katarzyna Streich, Rafał Szulc, Wioletta Szymańska, Ireneusz 

Śmiechowski , Dariusz Tkaczyk, Arkadiusz Wyrzykowski 

NIEOBECNI (2)Dorota Krychowiak, Aleksandra Rębacz  

 



 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy większością głosów przyjęła Uchwałę w sprawie 

uchylająca uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowej, położonej w 

Wielkiej Nieszawce.  

 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła Pana Wójta o wprowadzenie w temat projektu uchwały w sprawie 

określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości, którzy nie są 

zobowiązani do ponoszenia opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi na rzecz Gminy Wielka 

Nieszawka oraz w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych 

 

Pan Wójt przedstawił projekt uchwały 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła o zabranie głosu przewodniczącą Komisji Rewizyjnej Katarzynę 

Streich 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Katarzyna Streich – poinformowała, że komisja w dn. 28 

listopada  2022 r. przyjęła projekt uchwały pozytywnie  

 

Przewodnicząca Rady poprosiła o zabranie głosu przewodniczącą Komisji Zagospodarowania 

Przestrzennego, Ochrony Środowiska i Inwestycji Jadwigę Pawlikowską 

 

Przewodnicząca Komisji Zagospodarowania Przestrzennego, Ochrony  Środowiska i Inwestycji 

Jadwiga Pawlikowska – poinformowała, że komisja w dn. 28 listopada 2022 r. przyjęła projekt 

uchwały pozytywnie 

 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję 

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie określenia górnych stawek 

opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości, którzy nie są zobowiązani do ponoszenia opłat za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi na rzecz Gminy Wielka Nieszawka oraz w zakresie 

opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych. 

 

Głosowano w sprawie: 

określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości, którzy nie są 

zobowiązani do ponoszenia opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi na rzecz Gminy Wielka 

Nieszawka oraz w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Ryszard Kryszewski, Jadwiga Pawlikowska, 

Alina Sobecka , Marcin Sobiech, Katarzyna Streich, Rafał Szulc, Wioletta Szymańska, Ireneusz 



Śmiechowski , Dariusz Tkaczyk, Arkadiusz Wyrzykowski 

NIEOBECNI (2) 

Dorota Krychowiak, Aleksandra Rębacz 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy większością głosów przyjęła Uchwałę w sprawie 

określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości, którzy nie są 

zobowiązani do ponoszenia opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi na rzecz Gminy Wielka 

Nieszawka oraz w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych. 

 

 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła Pana Wójta o wprowadzenie w temat projektu uchwały w sprawie 

wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki 

takiej opłaty 

 

Pan Wójt  przedstawiła projekt uchwały 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła o zabranie głosu przewodniczącą Komisji Rewizyjnej Katarzynę 

Streich 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Katarzyna Streich – poinformowała, że komisja  

w dn. 28 listopada  2022 r. przyjęła projekt uchwały pozytywnie  

 

Przewodnicząca Rady poprosiła o zabranie głosu przewodniczącą Komisji Zagospodarowania 

Przestrzennego, Ochrony Środowiska i Inwestycji Jadwigę Pawlikowską 

 

Przewodnicząca Komisji Zagospodarowania Przestrzennego, Ochrony  Środowiska i Inwestycji 

Jadwiga Pawlikowska – poinformowała, że komisja w dn. 28 listopada 2022 r. przyjęła projekt 

uchwały pozytywnie 

 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję 

 

W dyskusji udział wzięli: 

Radna Aniela Grela 

Radna Katarzyna Streich 

 

Odpowiedzi udzielił: 

Kierownik Referatu Technicznego 

 

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję 

 

 

 

 

 

 

 



Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki takiej opłaty 

 

 

Głosowano w sprawie: 

wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki 

takiej opłaty.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Ryszard Kryszewski, Jadwiga Pawlikowska, 

Alina Sobecka , Marcin Sobiech, Katarzyna Streich, Rafał Szulc, Wioletta Szymańska, Ireneusz 

Śmiechowski , Dariusz Tkaczyk, Arkadiusz Wyrzykowski 

NIEOBECNI (2) 

Dorota Krychowiak, Aleksandra Rębacz  

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy większością głosów przyjęła Uchwałę w sprawie 

wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki 

takiej opłaty. 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła Pana Wójta o wprowadzenie w temat projektu uchwały w sprawie 

zmiany uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi 

 

Pan Wójt  przedstawił projekt uchwały 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła o zabranie głosu przewodniczącą Komisji Rewizyjnej Katarzynę 

Streich 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Katarzyna Streich – poinformowała, że komisja w dn. 28 

listopada  2022 r. przyjęła projekt uchwały pozytywnie  

 

Przewodnicząca Rady poprosiła o zabranie głosu przewodniczącą Komisji Zagospodarowania 

Przestrzennego, Ochrony Środowiska i Inwestycji Jadwigę Pawlikowską 

 

Przewodnicząca Komisji Zagospodarowania Przestrzennego, Ochrony  Środowiska i Inwestycji 

Jadwiga Pawlikowska – poinformowała, że komisja w dn. 28 listopada 2022 r. przyjęła projekt 

uchwały pozytywnie 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła o zabranie głosu w zastępstwie za przewodniczącą Komisji 

Statutowo-Regulaminowej Rafała Szulca 

 

 



Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję 

 

W dyskusji udział wzięli: 

Radny Mieczysław Kociucki 

Radna Aniela Grela 

 

Odpowiedzi udzielili: 

Pan Wójt 

Przewodnicząca Rady Gminy 

Kierownik Referatu Technicznego 

 

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Ryszard Kryszewski, Jadwiga Pawlikowska, 

Alina Sobecka , Marcin Sobiech, Katarzyna Streich, Rafał Szulc, Wioletta Szymańska, Ireneusz 

Śmiechowski , Dariusz Tkaczyk, Arkadiusz Wyrzykowski 

NIEOBECNI (2) 

Dorota Krychowiak, Aleksandra Rębacz 

 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy większością głosów przyjęła Uchwałę w sprawie 

zmiany uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła Pana Wójta o wprowadzenie w temat projektu uchwały w sprawie 

uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2023. 

 

Pan Wójt  przedstawił projekt uchwały 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła o zabranie głosu przewodniczącą Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury 

i Sportu Alinę Sobecką 

 



Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu Alina Sobecka – poinformowała, że 

komisja przyjęła projekt uchwały pozytywnie z jednym zastrzeżeniem tj. zmianą  w rozdziale IV pkt. 2 

kwoty wynagrodzenia dla członków komisji z 430 zł na 410 zł. 

 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję 

 

Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu zgłosiła wniosek formalny o zmianę w 

rozdziale IV pkt. 2 kwoty wynagrodzenia dla członków komisji z 430 zł na 410 zł. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie - Wniosek formalny o zmianę w rozdziale IV pkt. 2 

kwoty wynagrodzenia dla członków komisji z 430 zł na 410 zł. 

 

Głosowano w sprawie: 

Wniosek formalny o zmianę w rozdziale IV pkt. 2 kwoty wynagrodzenia dla członków komisji z 430 zł na 

410 zł.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Ryszard Kryszewski, Jadwiga Pawlikowska, 

Alina Sobecka , Marcin Sobiech, Katarzyna Streich, Rafał Szulc, Wioletta Szymańska, Ireneusz 

Śmiechowski , Dariusz Tkaczyk, Arkadiusz Wyrzykowski 

NIEOBECNI (2) 

Dorota Krychowiak, Aleksandra Rębacz  

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy większością głosów przyjęła Wniosek formalny o 

zmianę w rozdziale IV pkt. 2 kwoty wynagrodzenia dla członków komisji z 430 zł na 410 zł. 

 

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 

rok 2023. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2023.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

 



 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Ryszard Kryszewski, Jadwiga Pawlikowska, 

Alina Sobecka , Marcin Sobiech, Katarzyna Streich, Rafał Szulc, Wioletta Szymańska, Ireneusz 

Śmiechowski , Dariusz Tkaczyk, Arkadiusz Wyrzykowski 

NIEOBECNI (2) 

Dorota Krychowiak, Aleksandra Rębacz 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy większością głosów przyjęła Uchwałę w sprawie 

uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2023. 

 

 

PRZERWA 

 

 

Ad. 5 Informacja o złożonych oświadczeniach majątkowych za rok 2021: 

a) Wojewody Kujawsko-Pomorskiego (dot. Wójta Gminy i Przewodniczącego Rady Gminy) 

b) Wójta Gminy (dot. pracowników samorządowych) 

c) Przewodniczącego Rady Gminy (dot. radnych) 

 

PRZERWA 

 

AD. 6  

 

Przewodnicząca Rady oddała głos przewodniczącym Komisji w celu złożenia informacji  

o działalności komisji między sesjami, i tak:  

 

Przewodnicząca Komisji Zagospodarowania Przestrzennego, Ochrony Środowiska i Inwestycji 

Jadwiga Pawlikowska – poinformowała, że Komisja spotkała się w dn. 28 listopada opiniując 

materiały na sesję  

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Katarzyna Streich – poinformowała, że Komisja  

spotkała się w dn. 28 listopada 2022 r. w celu opiniowania materiałów na sesję  

 

Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu Alina Sobecka - poinformowała,  

że Komisja spotkała się w dn. 29 listopada 2022 r. w celu opiniowania materiałów na sesję 

 

Przewodnicząca Komisji Statutowo-Regulaminowej w zastępstwie za przewodniczącą Komisji 

referuje Radny Rafał Szulc  – poinformował, że Komisja spotkała się w dn. 28 listopada 2022 r.  

w celu opiniowania materiałów na sesję 

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i  Petycji Marcina Sobiecha – poinformował,  

że Komisja nie spotykała się pomiędzy sesjami 

 



AD. 7 

Przewodnicząca Rady przedstawiła informację z realizacji podjętych uchwał z sesji LIV, która odbyła 

się w dniu 27 października 2022 roku. 

 

AD. 8 

Interpelacje i wolne wnioski 

 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję. 

 

Radna Aniela Grela  – poruszyła temat: 

• Zatrudnienie pracowników do Referatu Inwestycji spowoduje zwiększenie ilości pracowników 

w Gminie 

• Oświetlenia ścieżki rowerowej przy ul. Toruńskiej 

• Czy w najbliższym czasie zostanie podłączony telefon w bibliotece? 

• Jakie działania podjęła Gmina w celu oszczędności energii elektrycznej? 

• Czy jest regulamin użytkowania samochodu dla niepełnosprawnych?  

Pan Wójt – udzielił odpowiedzi Radnej 

Kierownik Referatu Technicznego – udzielił odpowiedzi Pani Radnej  

 

Radny Ireneusz Śmiechowski – poruszył  temat: 

• Gdzie mieszkańcy naszej Gminy będą mogli realizować zakup węgla po preferencyjnych 

cenach? 

Pan Wójt – udzielił odpowiedzi Radnemu 

 

Radna Alina Sobecka – poruszyła  temat: 

• Lamp oświetleniowych, które nie oświetlają dróg ani chodników 

• Konkursu plastycznego o tematyce 11 listopada  

 

Pan Wójt – udzielił odpowiedzi Radnej 

Kierownik Referatu Edukacji, Spraw Społecznych i Promocji – udzieliła odpowiedzi Radnej 

Pracownik Referatu Edukacji, Spraw Społecznych i Promocji – udzielił odpowiedzi Radnej 

 

Radny Ryszard Kryszewski – poruszył  temat: 

• Odszkodowań za przejęte grunty na ścieżkę rowerową? 

• Kto płaci za oświetlenie stacji kolejowej na os. Kąkol – czy Gmina czy PKP? 

 

Pan Wójt – udzielił odpowiedzi Radnemu 

 

Radny Arkadiusz Wyrzykowski – poruszył  temat: 

•  Ul. Olszynowej, naprawa tzw. „ślimaka” 

• Lampy na skrzyżowaniu ul. Leśnej oraz ul. Toruńskiej – jej położenie jest zbyt blisko krawędzi 

jezdni 

• Kostki leżącej przy skrzyżowaniu ul. Prostej i ul. Olszynowej 

 

Kierownik Referatu Technicznego – udzielił odpowiedzi Radnemu 

 

 



Radna Katarzyna Streich  – poruszyła temat: 

• Czy został złożony wniosek o zwrot dofinansowania na wspieranie i wytwarzanie dystrybucji 

energii? 

• Czy szkoły mają zagwarantowaną cenę jednostkową za 1kwh i do kiedy jest obowiązująca 

umowa? 

 

Radna Katarzyna Streich  złożyła również interpelacje dotyczącą – Ile mamy przygotowanych 

projektów na wykonanie dróg i koncepcji? 

 

Pan Wójt – udzielił odpowiedzi Radnej 

Kierownik Referatu Technicznego – udzielił odpowiedzi Radnemu 

 

Radny Mieczysław Kociucki – poruszył  temat: 

• Czy zjazd z ulicy Toruńskiej na ul. Leśną to inwestycja gminna? 

• Ingerencji w sesje Rady Gminy i zmian danych Radnej Jadwigi Pawlikowskiej z czasu kiedy 

jeszcze nosiła nazwisko Jadwiga Szczygielska. 

Przewodnicząca Rady Gminy– udzieliła odpowiedzi Radnemu 

 

 

Radny Marcin Sobiech – poruszył  temat: 

• Czy przy boisku ORLIK planowana jest budowa przejścia  dla pieszych 

Pan Wójt – udzielił odpowiedzi Radnemu 

 

Przewodnicząca Rady Gminy zamknęła punkt Interpelacje i wolne wnioski. 

 

 

 

 

Ad. 9 

Przewodnicząca Rady Gminy Wioletta Szymańska podziękowała zebranym za wzięcie udziału  

w LV sesji Rady Gminy Wielka Nieszawka i zamknęła obrady.  

 

 

Nagranie sesji wraz z transkrypcją znajduje się pod linkiem:   

 

https://esesja.tv/transmisja/32069/lv-sesja-rady-gminy-29112022.htm 

 

Protokołował                                                                     Przewodnicząca Rady Gminy 

(-) Miłosz Paliwoda                                                          (-) Wioletta Szymańska 


